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Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skibsegen 
Tirsdag den 3.3.2021 kl. 17.00 – virtuelt via Teams. 
 

Deltagere 
 Johnni Mosevang Christensen, formand 

 Ole Holde, kasserer 

 Camilla Tankmar, bestyrelsesmedlem 

 Johnny Bidstrup, bestyrelsesmedlem 

 Michael Bender-Petersen, bestyrelsesmedlem 

 

Fraværende:  

 

Referent: Johnni Mosevang Christensen 
 

 

Referat 

1. Indgået post/henvendelser til/fra bestyrelsen siden sidste møde. 

En beboer har rettet henvendelse og tilbudt at hjælpe med at fælde og beskære, efter at have læst 

plejeplanen. Der takkes for det gode tilbud og aftales at tales ved om evt. praktiske udførelse, når 

plejeplanen har været behandlet på generalforsamlingen. 

 

2. Beskadigede kantsten 

Flere kantsten er blevet lettere beskadiget af MR-Flis, når han har passeret vejen med sit 

bæltekøretøj. Der følges op og vurderes herpå, når MR Flis har afsluttet sine opgaver. 

 

3. Dialog med bestyrelsen i Grundejerforeningen Borupgaard Vest (GB Vest) om legepladsen.  

Ved mail af 28.2.2021 har Johnni MC orienteret formanden for GB Vest om, at vi har indkaldt til 

generalforsamling, incl. det fremsatte forslag til generalforsamlingen, om en hensigtserklæring for 

betaling for brugsret til legepladsen på 8.500 kr. årligt fra 2022. 

 

Den 1.3.2021 har formanden for GB Vest svaret herpå, ved bla. at stille krav om, at bestyrelsen skal 

indstille 10.000 kr. som betaling for brugsretten til legepladsen + yderligere betaling i 2021. 

 

Den 2.1.2021 drøftede bestyrelsen henvendelse fra GB Vests advokat om evt. stævning m.m. Link til 

referat:  https://skibsegen.dk/Bestyrelsesm%c3%b8der/2020-

2021/Bestyrelsesm%c3%b8de%202.%20jan%202021.pdf   

 

Den 12.1.2021 traf bestyrelsen beslutning, at der fremlægges forslag til generalforsamlingen om, at 

der afgives en hensigtserklæring overfor GB Vest, om årligt at betale et beløb for brugsret til 

legepladsen. Link til referat: https://skibsegen.dk/Bestyrelsesm%c3%b8der/2020-

2021/Bestyrelsesm%c3%b8de120121.pdf  

 

Tidligere beslutning fastholdes og det blev aftalt, at Johnni MC svarer på mailen. 
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4. Vejbelægning  

Der er konstateret huller flere steder i asfalten. Det blev aftalt, at vi får gennemgået asfalten når 

vinteren er ovre. Ole kontakter et firma herom. Ole kontakter tillige Helsingør Kommune for 

udbedring af et hul i rabatten ved indkørslen til Skibsegen fra Prøvestensvej. 

 

5. Næste møde og generalforsamling 

Afholdelse af næste møde afhænger af, om der indkommer forslag til generalforsamlingen og om 

generalforsamlingen skal udsættes skal udsættes som følge af forsamlingsforbuddet.  

 

Drøftelse af behovet for evt. vedtægtsændringer blev kort drøftet. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 
 Sociale arrangementer på Skibsegen – ex. sommerfester/fastelavn og mindre sammenkomster. 

 Aktivering af beboere til afholdelse af sociale arrangementer. 

 Nabohjælp og kriminalpræventiv indsats. 

 Fejning af veje og stier for at minimere udgifter til spul og rens af kloakker 

 Tilgængelige notater/tekster på hjemmesiden om udvalgte og aktuelle temaer 

 Tilskødelse af ca. 3.000 m2 på Nordicom-grunden til GF Skibsegen 


